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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en 
Julianadorp betreffende sporthallen en accommodaties 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op  heeft de fractie  onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van 
de raad, de navolgende vragen gesteld over sporthallen en accommodaties, het antwoord vindt u onder de 
vraag: 
  
1. Bent u op de hoogte van het probleem m.b.t binnen ruimte, waar o.a. sportvereniging DSO voor 
staat?  
Wij zijn op de hoogte van de vraagstukken die er zijn rond de capaciteit van binnensportaccommodaties. Door 
sluiting van accommodaties vindt er een herschikking van gebruikers plaats.  
2. Heeft u een plan van aanpak om voldoende sportaccommodaties voor bijvoorbeeld handbal en 
zaalvoetbal voor het komende seizoen te kunnen waarborgen?  
Wij hebben ruim voor de zomervakantie een extern bureau opdracht gegeven om een onderzoek uit te voeren 
naar de capaciteit en ontwikkelingen rond binnensportaccommodaties (zoals eerder gemeld bij vragen in de 
raad hierover). Het eindrapport verwachten wij in het begin van het vierde kwartaal van dit jaar. Op basis 
hiervan worden de eventueel benodigde vervolgstappen bepaald.  
U geeft aan dat Sporthal De Brug is afgekeurd. Hierover is ons en de vereniging niets bekend.  
3. Bent u bereid om met de sportverenigingen in gesprek te gaan?  
Wij zijn altijd bereid om met sportverenigingen in gesprek te gaan en zijn ook met verenigingen in gesprek.  
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 25 augustus 2022. 
 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders van Den Helder, 
  
 
 
 
 
  J.A. (Jan) de Boer MSc.    dr. H. (Henny) Kaag – van der Boon 
  Burgemeester                  Loco-secretaris 

 
 
 

  


